
Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

Zdravotní a sociální komise 

konané dne 06.03.2019 od 15:45 v zasedací místnosti (ČNIS) MěÚ Litoměřice 

 

Přítomen: 

 MUDr. Petr Kubec 

 Ing. Bc. Renáta Jurková 

 Jiří Skřivánek 

 Vladimíra Stranková 

 Ing.Radek Löwy  

 Mgr. Kateřina Stibalová 

 Mgr. Robert Krejčí 

 Irena Opočenská  

 Jana Wünschová 
 

Omluven: 

 MUDr. Libor Pardubický 

 Renata Valášková 

 MUDr. Miroslav Jenček 
 
Host:  Lukas Wünsch, místostarosta 

 
 

Jednání řídil: MUDr. Petr Kubec 

Zapisovatel: Ivana Aksenowá, DiS.- omluvena 

 

 

Program: 

1. Příděl bytu v domě s pečovatelskou službou 
2. Podání k projednání zřízení vyhrazeného parkování 
3. Různé 

 

Konec jednání: 16:35 hod. 

Zapsal: PhDr. Pavel Kolařík 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise MUDr. Petr Kubec. Přivítal všechny členy a požádal, aby 
každý člen vyplnil a do soboty 9.3.2019 zaslal na e-mailovou adresu sekretářce komise pí Aksenowé 
hodnotící tabulku k podaným žádostem o dotaci z „Programu podpory sociálních a zdravotních aktivit pro 
občany města Litoměřice na rok 2019“.   
 
K bodu 1 – Příděl bytu v domě s pečovatelskou službou 
Byt č. 3 (garsonka) v DPS Kosmonautů 2021/16 - návrh na umístění pana T.S., r. 1940, trv.bytem Litoměřice. 
Jmenovaný splňuje podmínky pro umístění do DPS a v současné době je na řadě na umístění do garsonky. 
Žádost má podanou od 20.4.2017. 
Komise doporučuje radě tento příděl bytu schválit. 
(pro: 9  proti:0  zdržel se:0) 
 
K bodu 2 – Podání k projednání zřízení vyhrazeného parkování  
Žadatelé:   
Š.J., r. 1943. bytem Litoměřice -  odvolání žadatele proti rozhodnutí (zamítnutí) komise ze dne 9.1.2019. 
S odvoláním komisi seznámil předseda MUDr.Kubec. Komise trvá na svém rozhodnutí ze dne 9.1.2019 
nepřiznat vyhrazené parkovací místo. Po diskuzi byl přijat závěr:  
Komise opětovně nedoporučuje zřízení vyhrazeného parkování. 
(pro: 9  proti:0  zdržel se:0) 
 
D.A. r. 1948, bytem Litoměřice – již měl parkovací místo, končí jeho platnost (podání dne 7.1.2019). Po 
diskuzi byl přijat závěr: 
Komise doporučuje prodloužení parkovacího místa na další 3 roky. 
(pro: 9  proti:0  zdržel se:0) 
 
H.S., r. 1935, bytem Litoměřice – nová žádost (podání dne 17.12.2019). Po diskuzi byl přijat závěr: 
Komise doporučuje zřízení vyhrazeného parkovacího místa. 
(pro: 9  proti:0  zdržel se:0) 
 
K bodu 3 Různé  

 Mgr.Stibalová  se přihlásila do diskuze s problémem malé dostupnosti psychiatrické péče. Zajímalo 
jí, zda zdravotní a sociální komise může vytvořit účinný tlak na Všeobecnou zdravotní pojišťovnu 
tak, aby byla vytvořena další tabulková místa pro psychiatry, kterých je v Litoměřicích a okolí 
nedostatek. Slova se ujal předseda komise MUDr. Petr Kubec, který konstatoval, že tabulky jsou 
stanoveny podle počtu obyvatel. Dříve, než budou vzneseny nějaké požadavky, musí být znám 
skutečný početní stav psychiatrů a stanovená tabulková místa. Ing. Bc. Renáta Jurková sdělila, že 
již v minulosti bylo požádáno o navýšení počtu tabulkových míst psychiatrů v Litoměřicích, avšak 
bez kladné odezvy. Bude znovu požádáno o stanovisko VZP. Podobný problém je se zubařskou 
pohotovostí, která v Litoměřicích není. Mgr. Kateřina Stibalová uvedla, že se pokusí vyvolat jednání 
se samotnými psychiatry. 

  Mgr. Kateřina Stibalová pokračovala v diskuzi dalším problémem, kterým je nedostatečné 
financování sociálních služeb. Podle zákona mají být navyšovány platy sociálních pracovníků 
sociálních služeb, ale není na to poskytováno potřebné množství finančních prostředků. Zajímalo jí, 
jak se k tomuto problému postaví zdravotní a sociální komise. K tomuto tématu pohovořila Ing. Bc. 
Renáta Jurková, která uvedla, že sociální služby musí využívat více zdrojů financování. O 
samotném poskytování a přidělování finančních prostředků z rozpočtu města potom rozhoduje 
zastupitelstvo a rada města. 

 Příští jednání komise 3.dubna 2019 od 15,45 hod. 

  
  
 
 

 


